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§ 83                NTN 2021/114

Arbetsordning för Nacka naturvårdsråd 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden fastställer arbetsordningen för Nacka naturvårdsråd.

Sammanfattning av ärendet 
Inom natur- och trafiknämnden finns ett naturvårdsråd. Rådet har en beredande funktion och 
ska samarbeta med föreningar kring naturvård, sjörestaurering och skötsel av naturreservat. 
Av reglementet framgår att det ska finnas en arbetsordning som bland annat fastställer 
kriterier för föreningars representation. Stadsledningskontoret har tagit fram ett förslag till 
arbetsordning.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Arbetsordning för Nacka naturvårdsråd
Bilaga Arbetsordning Nacka naturvårdsråd
 

Yrkande
Hans Peters (C) yrkade bifall till förslag till beslut.

Beslutsgång
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Björn Friberg lät anteckna följande för Socialdemokraterna.    
" Vi i Socialdemokraterna har förståelse för de fyra punkter som lyfts som krav för att få vara 
med i Naturvårdsrådet. Vi tycker att det är rimliga antaganden för föreningar som ska delta. 
Vi tycker dock då också att det då blir viktigt att även de föreningar som redan är med tydligt 
följer dessa fyra punkter. Det blir ytterst märkligt om en förening som inte uppföljer kraven 
får vara med enbart för att den var med tidigare. Det är inte så vi ska driva Naturvårdsrådet. 
Dessa fyra punkter måste gälla för alla, och åtgärder bör tas de därefter. Vid den potentiella 
händelsen att en förening inte längre får vara med måste kommunen föra en tydlig och klar 
dialog med de berörda föreningarna. "
 
Lina Olsson lät anteckna följande för Nackalistan.     
" Nackalistan är positiva till att kommunen har ett Naturvårdsråd som syftar till att ta in och 
förmedla kunskap mellan kommunens politiker, tjänstemän och Nackas miljöorganisationer. 
Naturvårdsrådets mandat har stärkts, jämfört med föregående mandatperiod, då det numera 
leds av Natur- och Trafiknämndens ordförande. Även om rådet inte är beslutförande är det 
viktigt att de synpunkter som framförs från föreningarna i rådet vidareförmedlas till samtliga 
politiker och berörda tjänstemän i nämnden, och vägs in i relevanta beslutsunderlag. Här har 
rådet och nämnden potential för förbättring. Ett strukturellt problem är att rådet ligger inom 
Natur- och Trafiknämndens organisation, medan frågorna som föreningarna lyfter ibland 
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berör andra nämnder. T ex kan det vara synpunkter om naturhänsyn för detaljplaner som 
behandlas i Miljö- och Stadsbyggnadsnämnden (MSN). Att låta politiker från MSN närvara 
vid vissa möten är bra och ett steg i rätt riktning men det löser inte helt behoven. För att det 
ska fungera bör man säkerställa att föreningarnas synpunkter tillvaratags och vidareförmedlas 
även till politiker och tjänstemän inom MSN.
Det är bra att det nu tagits fram en arbetsordning för naturvårdsrådet då oklarheter rått bland 
deltagarna om syfte, mål och process. Arbetsordningen är även ett krav enligt Natur- och 
Trafiknämndens reglemente. Dock borde såväl miljöorganisationerna fått tid att ge synpunkter 
på arbetsordningen. Det är viktigt att de nya kriterierna för deltagande inte leder till 
uteslutning av tidigare deltagare i Naturvårdsrådet. "
- - - - -
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